
Naše tabulky a ročenky 
 
Obsáhlý příspěvek Petra Gybase v této rubrice poskytuje náměty k mnoha úvahám i 
předsevzetím. Zde je moje předsevzetí pro rok 2010: 
 
Sledování průběžných tabulek 
Budu sledovat průběžné tabulky halové, dráhové i silniční a v nich nejen vlastní výkony, ale 
také výkony mých nejbližších kamarádů, s nimiž často závodím. Na případné nesrovnalosti 
Petra upozorním. 
 
Závody, jejichž výsledky nejsou na webu ČAS 
Takovými závody jsou například českobrodské halové závody (výsledky zasílá Petrovi Pepa 
Vonášek) nebo lovosický desetiboj ADAD (výsledky zasílá liberecký Pavel Rudolf). Já budu 
hlídat Jilemnickou hodinovku. 
 
Mimořádně náročné zpracování některých výsledků 
Závodem s takovým náročným zpracováním výsledků je třeba kolínský klasický pětiboj. 
Závodníci používají nářadí s vahou dle libosti a ne vždy v souladu s vlastní veteránskou 
kategorií. Tyto výjimky musí Petr při zpracování a obodování ošetřit. Pokud se zúčastním 
nějakého závodu s takovými to anomáliemi, osobně na to Petra upozorním. 
  
Silniční závody v Poháru běžce Českého ráje 
Moje oblíbená soutěž „Pohár běžce Českého ráje“ obsahuje téměř všechny typy 
mimodrážních běhů. Samozřejmě i silniční desítku (Peřimovská desítka), silniční patnáctku 
(Hruštice) a půlmaratón (Bakovský půlmaratón). Pohlídám zpracování těchto tří závodů do 
našich silničních tabulek. Mimochodem, zpracování silničních výsledků není pro Petra 
jednoduché už z toho důvodu, že z názvu závodu není vždy jasné, zda jde o běh na silnici či 
běh v terénu.  
 
Tabulky a ročenky budeme mít takové, jaké si je uděláme. Za jejich kvalitu odpovídáme my 
všichni, kdo závodíme. Kontrolovat a připomínkovat průběžné tabulky, to je to nejmenší, co 
můžeme pro jejich kvalitu udělat. 
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